

国旅联合股份有限公司 2007 年半年度报告摘要

(上接 D41 版) 合并所有者权益变动表 2007年1-6月

Table showing the consolidated equity movement statement for 2007 1-6 months, including items like 实收资本, 资本公积, 盈余公积, etc.

前期差错更正 432,000,000.00 58,580,742.66 1,411,943.78 -13,374,176.90 111,661,818.26 590,270,327.70

Table showing the equity movement statement for the first half of 2007, including items like 实收资本, 资本公积, 盈余公积, etc.

公司法定代表人:张建华 主管会计工作负责人:金岩 会计机构负责人:武连合

Table showing the equity movement statement for the first half of 2007, including items like 实收资本, 资本公积, 盈余公积, etc.

Table showing the equity movement statement for the first half of 2007, including items like 实收资本, 资本公积, 盈余公积, etc.

公司法定代表人:张建华 主管会计工作负责人:金岩 会计机构负责人:武连合

Table showing the equity movement statement for the first half of 2007, including items like 实收资本, 资本公积, 盈余公积, etc.

安徽星马汽车股份有限公司 2007 年半年度报告摘要

(上接 D42 版) 资产负债表 2007年6月30日

Table showing the balance sheet for 2007 6 30, including assets like 货币资金, 应收账款, etc.

公司法定代表人:沈伟良 主管会计工作负责人:沈伟良 会计机构负责人:徐敏

编制单位:安徽星马汽车股份有限公司 单位:元 币种:人民币

Table showing the balance sheet for 2007 6 30, including assets like 货币资金, 应收账款, etc.

现金流量表 2007年1-6月

Table showing the cash flow statement for 2007 1-6 months, including 经营活动产生的现金流量, etc.

公司法定代表人:沈伟良 主管会计工作负责人:沈伟良 会计机构负责人:徐敏

编制单位:安徽星马汽车股份有限公司 单位:元 币种:人民币

Table showing the cash flow statement for 2007 1-6 months, including 经营活动产生的现金流量, etc.

利润表 2007年1-6月

Table showing the profit statement for 2007 1-6 months, including 营业收入, 营业成本, etc.

公司法定代表人:沈伟良 主管会计工作负责人:沈伟良 会计机构负责人:徐敏

编制单位:安徽星马汽车股份有限公司 单位:元 币种:人民币

Table showing the profit statement for 2007 1-6 months, including 营业收入, 营业成本, etc.

所有者权益变动表 2007年1-6月

Table showing the equity movement statement for 2007 1-6 months, including 实收资本, 资本公积, etc.

公司法定代表人:沈伟良 主管会计工作负责人:沈伟良 会计机构负责人:徐敏

编制单位:安徽星马汽车股份有限公司 单位:元 币种:人民币

Table showing the equity movement statement for 2007 1-6 months, including 实收资本, 资本公积, etc.

公司法定代表人:沈伟良 主管会计工作负责人:沈伟良 会计机构负责人:徐敏

7.3 报表附注 7.3.1 如果本期会计政策、会计估计变更或会计差错更正,说明有关内容、原因及影响数。

7.3.2 报告期内,公司财务报表合并范围未发生重大变化。

董长:沈伟良 安徽星马汽车股份有限公司 2007年8月16日